
Agent Heurtaux: Nie miałem kontaktów z Romą

News - ASRoma.pl

Thomas Heurtaux to kolejne nazwisko łączone z Romą. Według medialnych

plotek Giallorossi złożyli ofertę z za gracza. Informacje postanowił

zweryfikować portal laroma24.it, który skontaktował się z Davide

Wantierem, agentem pikarza.

 

Heurtaux jest blisko Romy?

- Nic o tym nie wiem, nie miałem jeszcze kontaktów z Romą.

 

Gracz chciałby jednak założyć barwy Giallorossich?

- Na pewno, Roma jest wielkim zespołem. Najpierw jednak musieliby znaleźć

porozumienie z panem Pozzo, a potem z nami. Na chwilę obecną jednak, nie

rozmawiamy z Romą.

 

Rozmawiacie z Udinese o przyszłości gracza?

- Tak, rozmawialiśmy po zakończeniu sezonu. Jeśli znajdziemy dobry zespół dla

Thomasa i jeśli Udinese znajdzie porozumienie z tym klubem, gracz będzie

szczęśliwy z posiadania wielkiej okazji.
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